

Child Guest Arrangement

Children under 18 years old

- Minor aged under 18 years old can be accompanied or unaccompanied by an adult for quarantine.
- If the minor is to be accompanied by an adult during his/her stay, he/ she need to apply for conditional approval ([download form](#)) from the Department of Health by email to caretaker_apply@dh.gov.hk, before the arrival of the guests. The quarantine guests should bring a copy of such approval for the trip.
- The accompanying person, after showing the approval obtained from the Department of Health and then signing the “Undertaking form for accompany person”, would join the guest at the designated quarantine hotel.
- If unaccompanied, the adult should sign the “Consent form for unaccompanied person staying in Designated Hotel” ([download consent form](#)). The adult should also physically show up to complete the registration and checkout procedure with the minor.
- The above will be subject to change without prior notice according to the latest announcement from the Department of Health.

小童入住安排

未滿 18 歲的客人

- 未滿 18 歲的未成年人士可由一位成年人陪同或單獨入住進行隔離。
- 未成年的受檢疫人士如需成人陪同，須先獲得衛生署批准，陪同人可在受檢疫人士抵達香港前向衛生署申請有條件批准，已填妥的申請表格（[下載表格](#)）電郵到 caretaker_apply@dh.gov.hk 提交。
- 抵港前：未成年的檢疫人士在檢疫期間需要由另一位成人陪同，陪同人應在他抵港前電郵提交衛生署，申請有條件批准。檢疫人士應在旅途中帶同此衛生署批准文件。
- 如未成年人士單獨入住，成年人必須簽署一份「允許未成年人士單獨入住指定酒店同意書」（[下載同意書](#)），並親身陪同未成年人士登記入住及退房。
- 上述安排將根據衛生署最新發佈消息有所變動而不另行通知。